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Geachte raadsleden, 
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!Raadsleden 
Ontwerp Bestemmingsplan Natuurherstel Kamerik-Teylingens. 
IMG_20240412_0002.pdf; IMG_20240412_0001 .pdf; Brief raadsleden.docx 

Hierbij stuur ik U een kopie van de brief met mijn ervaringen over de 
Thema-avond Landelijk gebied 11 april 2024. 

Op de bijlage ·s kunt U mijn ingediende Zienswijze op dit ontwerpplan 
zien en mijn ervaring op de Thema-avond. 

Vriendelijke groet 



- 12 april 2024. 

Geachte raadsleden, 

Naar aanleiding van de Thema-avond Landelijk gebied op 11 april 2024. die werd gehouden in het 
Gemeentehuis van Woerden, stuur ik U een kopie van mijn Zienswijze op het Ontwerp 
Bestemmingsplan Natuurherstel Kamerik-Teylingens, wil ik U mijn ervaring doorgeven. 
Op deze avond waren er weinig gemeenteraadsleden aanwezig, die de grote groep verontruste 
boeren en burgers hebben kunnen zien en horen, over wat voor problemen zij hebben met dit 
ontwerp bestemmingsplan. 
Mijn indruk van deze avond was: "De Provincie Utrecht hoorde ons aan maar alles zal en moet 
worden, zoals zij het willen hebben". 
Wat denken die eenvoudige lui uit Oud Kamerik wel! 
Ik hoop dan ook, dat de niet aanwezige raadsleden zich goed laten informeren over wat er in dit 
gebied speelt en de vragen en bezwaren, die de boeren en bewoners op deze avond hebben gesteld, 
nog eens goed op zich in zullen laten werken. 
Dat hele kleine strookje, waar dit plan over gaat, heeft een veel grotere impact op het hele gebied 
dan we nu kunnen overzien. 



- 12 februari 2024 

Zienswijze: Ontwerp Bestemmingsplan Natuurherstel Karnerik-Teylingens. 

De betreffende zone grenst voor een groot deel aan de noordzijde aan een voormalige 
vuilstort van de voormalige eigenaar van deze gronden. 
Waarom een natuurgebied aanleggen tegen zo'n gebied? 
Het grondwater in deze omgeving is al jaren vervuild en door de overvloedige 
regenval van de laatste maanden zijn er nog meer vervuilende stoffen in het 
grondwater gekomen. 
Voor vragen over deze kwestie, verzoek ik dan ook de Gemeente Woerden, contact op 
te nemen met het Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden, die kunnen U precies 
vertellen, wat er nu allemaal in het oppervlakte- en grondwater zit in deze buurt. 

Daarnaast gaat dit snippertje natuur zeer verstrekkende gevolgen hebben voor de hele 
omgeving. 

De boeren zullen strengere regels krijgen opgelegd, zoals het minder of helemaal 
geen mest meer mogen uitrijden. 

Europese regelgeving zal in dit strookje gaan gelden met verstrekkende gevolgen en 
inkomens-vermindering voor de boeren in een straal van 500 of zelfs 1000 meter. 

Maar ook het aangrenzende industriegebied in de Woerdense Verlaat en alle kleine 
bedrijven langs de Lange Meent zullen rekening moeten gaan houden met meer 
eisen: bijvoorbeeld bij de geluidsproductie, vanuit hun gebied naar het aangrenzende 
natuurstrookje. 

Waarom heeft de Provincie steeds de boot afgehouden, als de boeren, die de gronden 
nu in het gebruik hebben met voorstellen kwamen voor een natuurvriendelijk beheer. 
Zoals bijvoorbeeld om het grasgewas te behandelen volgens de 14 Juni regeling: 
pas laat het gras maaien en minder bemesten. 
Dit voorstel kunt U navragen bij en 

Het afplaggen van juist het meest voedselrijke deel van het plan is eigenlijk te gek 
voor woorden. 
Deze bovenlaag wordt nu al zo goed verzorgd, dat de wilde orchidee daar zelfs 
voorkomt. 
Afplaggen is de waardevolle bovenlaag afvoeren en de bodem, die dan vrij komt, 
gaat extra stikstof uitstoten. 
Deze ingreep is onomkeerbaar, terwijl de verwijderde graslaag juist stikstof opneemt. 

Het voorstel van een gedeeltelijke hoogwater-gedeelte, geeft voor beweiding van de 
aangrenzende lagere delen, alleen maar minder opbrengst van het gewas. 



Wie gaat dit plan trouwens onderhouden? Staatsbosbeheer, die is nu al niet in staat de 
oude houtwal, die er nu al ligt, goed te beheren. 
Van het vroegere wandelpad op deze houtwal was tot voor kort al jaren overwoekerd 
met bramen en wildgroei van allerlei struiken. 

Meer natuur betekent ook meer vrij spel voor de vos. Onze kippen zitten al jaren vast, 
maar de weidevogels worden dan de volgende prooi, die verdwijnen. 

Ik geniet nu nog elke zomer van de mooie koeien om ons huis, dit zal in dit plan 
alleen maar minder worden. 

Ik verwacht ook dat ons huis minder waard wordt, als de muggen en knutten vrij spel 
zullen krijgen in dit gebied, en niet alleen de mensen, maar bijvoorbeeld ook de 
schapen binnen moeten blijven om geen blauwtong op te lopen. 

Ook de waarde-vermindering van al de aangrenzende gronden zullen zeker niet 
'----- worden gecompenseerd. 

Tot slot, waarom een natuurstrookje onder een van de meest gebruikte aanvliegroutes 
van Schiphol? 

Er zullen in de toekomst ook wel weer plannen worden ontwikkeld naar het oosten 
van dit gebied, richting Ing. Enschedeweg, om een verbinding te maken met het 
natuurgebied in de polder Groot- en Klein Aa. 

Ik wens het college van B & W veel wijsheid in deze zaak en hoop, dat de 
Gemeenteraad te zijner tijd op de rem zal trappen om deze "miniramp" te 
voorkomen. 




